



第三届决策与脑研究国际研讨会暨 第二届全国决策心理学学术年会 (DMBR, 2016)

尊敬的_____先生/女士，您好！

第三届决策与脑研究国际研讨会暨第二届全国决策心理学学术年会 (DMBR, 2016) 将于2016年07月在上海召开。

会议通知

第三届决策与脑研究国际研讨会暨第二届全国决策心理学学术年会 (DMBR, 2016) 将于2016年7月19日至2016年7月20日于华东师范大学举行。本次研讨会关注变化世界中的人类决策，将集中探讨生活中的决策、决策理论、神经经济学、风险和冲突条件下的决策、社会性决策、决策中的判断和启发式策略、有限理性视角下的合作观、决策中的个体差异等专题。会议旨在促进具有不同专业背景的研究者相互交流与探讨，并推动国内决策科学的发展。欢迎对行为决策、心理学、认知科学、神经经济学、计算机科学感兴趣的学者与学生参加。

The 3rd International Symposium of Decision Making and Brain Research (DMBR, 2016) will be held on July 19th to 20th, 2016, at East China Normal University, Shanghai, China. The theme of this symposium is decision making in a changing world, focusing on decisions in daily life, decision-making theory, neuroeconomics, decisions under risk and conflict, social decision making, judgment and heuristics in decision making, cooperative behaviors, from the perspectives of bounded rationality, individual differences in decision making, and some other areas. The objective of this symposium is to facilitate communication and exchanges of research ideas and findings in the field of decision making. We welcome any faculty or student with interests in Decision Making, Psychology, Cognitive Science, Neuroeconomics, or Computer Science.

组委会Organizers

主办单位：

中国心理学会决策心理学专业委员会

承办单位：

华东师范大学

华东师范大学心理与认知科学学院

协办单位：

中国科学院心理研究所行为科学重点实验室

上海市心理学会应用心理学专业委员会

共同主席：

李纾 研究员 中国科学院心理研究所

王晓田 教授 美国南达科他大学

刘永芳 教授 华东师范大学心理与认知科学学院

秘书长：

王鹏

秘书组：

庄锦英、陆静怡

Co-chairs:

Dr. Shu Li, Institute of Psychology, Chinese Academy of Sciences

Dr. X. T. WANG, Department of Psychology, University of South Dakota

Dr. Yongfang LIU, School of Psychology and Cognitive Science, East China Normal University

Secretaries:

Dr. Peng WANG, School of Psychology and Cognitive Science, East China Normal University

Dr. Jinying ZHUANG, School of Psychology and Cognitive Science, East China Normal University

Dr. Jingyi LU, School of Psychology and Cognitive Science, East China Normal University

会议日程

日程Programme

7月19日 (July 19th)

开幕式 (Opening ceremony)

主旨演讲 (Keynote speech)

口头报告 (Oral presentation)

张贴海报 (Poster)

7月20日 (July 20th)

主旨演讲 (Keynote speech)

口头报告 (Oral presentation)

张贴海报 (Poster)

闭幕式 (Closing ceremony)

详细日程稍后公布，敬请关注。

The details will be announced later.

会议嘉宾



Daniel Gray Goldstein

SJDM



Irwin P. Levin

University of Iowa



X.T. Wang

University of South Dakota



Min Gong

Columbia University



John C. Dunn

University of Adelaide



Andreas Ortmann

University of New
South Wales



Konstantinos Katsikopoulos

Max Planck Institute for
Human Development



Shenghua Luan

Max Planck Institute for
Human Development





Özgür Simsek

Max Planck Institute for University of Warwick
Human Development



Daniel Read



Samuel M. McClure

Stanford University



李纾

Shu Li

Institute of Psychology CAS



谢晓非

Xiaofei XIE

Peking University



张志学

Zhixue Zhang

Peking University



李健

Jian Li

Peking University



朱露莎

Lusha Zhu

Peking University



何贵兵

Guibing He

Zhejiang University



周欣悦

Xinyue Zhou

Zhejiang University



李爱梅

Aimei Li

Ji'nan University



郭秀艳

Xiuyan Guo

East China
Normal University



刘永芳

Yongfang Liu

East China

Normal University

会议门票

注册费：

一般参会：800元；学生参会：400元。





成都云海量育科技有限公司

2016年5月26日

授权专用章